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Skolebestyrelsesmøde 2. maj 2024 kl. 17.00 – 19.00 

 

Deltagere: 

Forældrerepræsentanter - Anja Wuust Henriksen, Stefan Conche Eger Nielsen, Steen Schou Christensen, 

Heidi Marcussen, Søren Moos Christensen, Camilla Jeppe 

Medarbejderrepræsentanter - Edith Jedig og Anita Dam 

Elevrepræsentanter - Luna Jensen og Marie Marcussen 

Skoleledelsen - René Bojsen og Jørgen Kjær Jensen  

 

Mødeleder: Skolebestyrelsesformand, Anja Wuust 

Ordstyrer: Skolebestyrelsesnæstformand, Stefan Conche Eger Nielsen 

Referent: Jørgen Kjær Jensen 

 

Dagsorden Referat Aktion 

1. Valg af ordstyrer Stefan er valgt permanent.  

2. Valg af referent Jørgen er beordret til opgaven permanent.   

3. Godkendelse af referat  Godkendt og lægges på hjemmesiden.  

4. Fra elevrådet Elevrådet står for trivselsdag den 15. maj. Fokus vil 

være på trivsel og fællesskab. 

 

5. Status på budget Elevrådets forslag er godkendte og indkøbes. 

Desuden prioriteres medarbejdertrivsel og faglig 

opkvalificering.  

 

6. Gennemgang af punkter 

fra skoleledelsens 

lederdage, for skoleåret 

2024/25 – se medsendte 

bilag. 

René gennemgik alle punkter og der var mulig hed 

for at stille uddybende spørgsmål. Skolebestyrelsen 

bakker op om ledelsens procesplan for ”Ny Gørlev 

Skole”. Et særligt fokus vil der være på et 

ligeværdigt samarbejde mellem lærere og 

pædagoger.  

Derudover vil skolebestyrelsen hjælpe med eventuel 

nødpasning den 13. september fra kl. 12, da alle 

medarbejdere på skolen tager et arbejdsdøgn på 

konferencecenter. Her vil fokus være på 

skoleudvikling og sociale aktiviteter.  

Ledelsen tydeliggjorde, at det ikke er tilfældigt, at 

Gørlev Skole har været i tilsyn i årevis og der er en 

stor forventning til klare forandringer tidligt i næste 

skoleår.  

Skolebestyrelsen var enig om at fokusere på de 

positive historier.  

 

 

7. Valg til skolebestyrelsen Skolens personale vælger to 

medarbejderrepræsentanter samt suppleanter den 

15. maj.  

 

8. Status på klasser – jf. 

sidste 

skolebestyrelsesmøde 

I 0.klasse er der netop lavet bogstavprøver med et 

godt resultat. 

 

Kontakt  

Sagsansvarlig: 

Jørgen Kjær Jensen 

jrkj@kalundborg.dk  

Tlf. 23700591 

Gørlev Skole 

Kalundborgvej 8 

4281 Gørlev 
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På 3. årgang er ny klasselærer(Heidi Munk 

Rasmussen) netop startet. Hun har fra start sat sit 

positive præg. 

I overbygningen er ny lærer(Tomas Drejer Jensen) 

ligeledes startet. Han er meget dygtig fagligt og har 

øjeblikkeligt løftet kvaliteten i 6.-8. klasse, som han 

dækker i matematik og naturfag.  

 

9. Medarbejdertrivsel  Medarbejderne fortæller, at der generelt er en god 

stemning og at ledelsens udspil med ny procesplan 

for skolen er blevet taget godt imod af langt de 

fleste. Der er dog enkelte medarbejdere, som har en 

negativ tilgang, som påvirker det øvrige personale i 

forskellig grad.  

Ledelsen fortæller, at der er løbende dialog med de 

faglige organisationer. Dette har der også været 

ifm. udarbejdelsen af Ny Gørlev Skole-procesplanen. 

Skolebestyrelsens forældrerepræsentanter fortæller, 

at personalerummet virker væsentligt mere rart og 

indbydende efter der er ryddet op.  

 

10. Kort orientering 

- Formand 

- Skoleledelsen 

- Forældrene 

- Lærerne 

- Tilbagemelding fra 

forældreaften den 22.april 

2024 (Vensomhed) 

- 0.kl. 2024/25, dato for 

åbent hus jf. forslag fra 

sidste møde 

 

Anja har sendt mail til BFU med forslag om 

eftergivelse af skolens gæld.  

”Vensomhed” var rigtig godt. Desværre deltog kun 

få fra skolen.  

Der er nedsat en styregruppe med fokus på 

fællesskab mellem dagtilbud og skole i Gørlev. Anita 

deltager på skolens vegne som udgangspunkt. Der 

planlægges Åbent Hus for nye 0. klasser samt evt. 

”Bag for en sag”. Dette drøftes på næste møde i 

styregruppen. 

René skal fortælle BFU om status på skolens 

handleplan den 8/5. Han uddyber med, at ledelsen i 

øjeblikket arbejder på at finde midlerne til en ny 

legeplads til skolen. Skolebestyrelsen bakker kraftigt 

op om dette arbejde.  

Der arbejdes på en ”Åben Skole”-dag den 15/6 kl. 

11-14, hvor elever, forældre, personale, 

bedsteforældre m.v. er velkomne. Ledelsen 

udsender invitation, når det praktiske er faldet på 

plads. I tilfælde af under 30 tilmeldte bliver 

arrangementet aflyst.  

 

 

11. Eventuelt 

 

Skolebestyrelsen foreslår, at der tages nye billeder 

af personalet, da tavlen foran personalerummet er 

utidssvarende. Vi prøver at få Johannes fra 

Rådhuset til at tage billeder af medarbejderne samt 

møde op på næste møde i skolebestyrelsen for at 

tage et fællesfoto.  

 

 


